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N-VA stelt keuze voor één-politiezone in vraag 
 

Groot was onze verbazing te lezen dat Heusden-Zolder dan toch niet zou gaan fuseren met 
een omliggende politiezone. De cijfers in de nieuwe politiebegroting, met een verdubbeling 
van het exploitatiebudget tijdens de komende 5 jaar, deden nochtans anders vermoeden. 
Feit is dat de feitelijke keuze voor een één-politiezone nooit besproken of bediscussieerd 
werd op het niveau waarop dit dient te gebeuren, zijnde de gemeenteraad. 

Raadslid Herwig Hermans bracht dit thema ook meermaals naar de gemeenteraad. Steeds 
werd geantwoord dat gesprekken met 2 politiezones liepen, maar dat een akkoord nog niet 
helemaal rond was. Over de intentie tot fuseren leek dus geen discussie meer te bestaan. 
Vreemd is dan ook dat nu andere signalen de wereld worden uitgezonden.  

N-VA meent dat er nochtans goede redenen zijn om vast te houden aan de fusieplannen. In 
de toekomst zullen de eisen die gesteld worden aan een politiekorps ongetwijfeld steeds 
groter worden. Concreet zal het steeds moeilijker worden zijn om de specifieke vragen rond 
recherche ,grootschalige interventies en cybercrime op te vangen in een beperkt korps. Om 
die reden betreurt de N-VA dat de fusieplannen definitief van de baan zijn. 
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